
Andelsboligforeningen Fyrrehaven   

Referat af bestyrelsesmøde    

Torsdag den 10. juni 2021 kl. 19.00 i  

Fælleshuset   
   

Referat  
   

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde den 22. april 2021. Referat godkendt.  
   

2. Venteliste. Nu 29 på ventelisten.  
    

3. Godkendelse af salg af nr. 24   
Der forelægger en underskrevet købsaftale, og overtagelse til d. 1 september. 
   

4. Maling af husene. 

Resultatet af den vejledende afstemning foreligger. 24 huse har stemt inden for tidsfristen, og 1 hus 

har stemt udenfor tidsfristen. 62,5% stemt på skiffergrå gavle og 75% på lysegrå vindskeder og 

sternbrædder.      

5. Akustik og maling af fælleshus.   

 Det forelagte forslag til løsning af akustikproblemerne blev snakket igennem og der skal 
indhentes et tilbud før videre beslutninger foretages. Forslaget er udarbejdet af Tetcon. 

   

6.      Nyt fra Ejerlauget.    

Der bøvles stadig med nogle beboers inddragelse af fællesarealet, der er givet sidste frist i 2 sager om 

at aflevere det inddragede areal tilbage inden 1 august. Udfordringer med vegetationen og manglende 

udsigt. Der arbejdes på en afklaring om biodiversitet af fællesområdet.  

7.     Eventuelt.    

         Snak om op stribning af P. pladserne og de fremtidige udfordringer med 4 affaldsbeholdere.  
        Forslag til julearrangement d. 10 december 2021.      

   

   

  

Kenneth Jensen                  Tove Larsen               Birgit Hansen                                      

Formand                      næstformand           kasserer                  
  

  

  

Flemming Sørensen   Annelise Rasmussen    
Sekretær  
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